

Title (en)

Sole for a sports shoe.

Title (de)

Sohle für Sportschuhe.

Title (fr)

Semelle pour chaussures de sport.

Publication

EP 0377911 A2 19900718 (FR)

Application

EP 89201016 A 19890420

Priority

- IT 8550289 A 19890110
- IT 8551589 A 19890202

Abstract (en)

The subject of the invention is a sole (1) for a sports shoe, more particularly for the game of football, of the type comprising within the sole itself a series of means in which an accessory such as a stud (9) can be fixed in a removable manner. <??>According to the invention, this stud is screwed, not in the usual manner to an element which is integral with the abovementioned means, but to a small plate (6) previously engaged in a slot (4) provided in the means (2), this small plate being, during the screwing operation, locked inside these means in the position which is transverse to the slot. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention a pour objet une semelle (1) pour chaussure de sport, tout particulièrement pour le jeu de football, du type comportant dans la semelle elle-même une série de moyens dans lesquels peut être fixé de manière démontable un accessoire tel qu'un crampon (9). Suivant l'invention ce crampon est vissé, non pas à la manière habituelle à un élément solidaire du moyen sus-indiqué, mais à une ailette (6) préalablement engagée dans une fente (4) prévue dans les moyens (2), laquelle ailette est, au cours de l'opération de vissage, bloquée à l'intérieur de ces moyens dans la position transversale par rapport à la fente.

IPC 1-7

A43B 13/26; A43C 15/16

IPC 8 full level

A43B 13/26 (2006.01); **A43C 15/16** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A43B 13/26 (2013.01 - EP US); **A43C 15/164** (2013.01 - EP US)

Cited by

US5628129A; FR2831030A1; WO03034855A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0377911 A2 19900718; EP 0377911 A3 19910703; JP H02246901 A 19901002; US 5025576 A 19910625

DOCDB simple family (application)

EP 89201016 A 19890420; JP 26377689 A 19891009; US 38701589 A 19890727